
Dagsorden til generalforsamlingen lørdag d. 22. maj 2021 på 
Mariagerfjord Gymnasium 
 

1. Valg af dirigent 
Arne valgt 
 

2. Formandens beretning om foreningens virksomhed i 
sæsonen 2020-2021 (se nedfor) 
Godkendt 
 

3. Planer for den kommende sæson 2021-2022 
Der blev orienteret  om planlagte koncerter for sæsonen 
2021-2022. 
 

4. Kassereren aflægger revideret regnskab for 2020 til 
godkendelse, og redegør for budget 2021 
Kasseren gennemgik regnskabet, som blev godkendt. 
 

5. Fastsættelse af kontingent og billetpriser for den 
kommende sæson. Bestyrelsen foreslår uændrede 
kontingent og billetpriser. 
Taget til efterretning 
 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer.  
På valg er Jørgen Basballe, Bent Selchau og Lisbeth 
Schaarup. Alle er villige til genvalg. 
Genvalgt med applaus 
 

7. Valg af 2 suppleanter, revisor og revisorsuppleant 
Suppleanter Jacob Græsholt og Tamara Søndergaard og 
Charlotte Thomsen. Alle er villige til genvalg. 
Revisorsuppleant Esther Delfs er villig til genvalg. 
 

8. Behandling af indkomne forslag.  
Der er ikke indkommet forslag. 
 



9. Eventuelt 
Intet 
 

 
Formandens beretning for sæsonen 2020-2021. 
 

• Konstituering 
Bjarne Martin gik af efter mange års trofast tjeneste og formand blev efter 
konstitueringen Mikael Ustrup. Jørgen Basballe forsatte som nærmest uerstattelig 
kasserer. 
 

• Bestyrelsesmøder 
o I efteråret afholdtes 4 fysiske bestyrelsesmøder 
o Ingen møder under nedlukningen efter jul 
o Fra april og frem 3 møder (1 digitalt og 2 fysiske). 
o Den digitale kommunikation for bestyrelsen fungerer godt og nemt. 

 
• Hjemmeside 

o Samme adresse som hidtil: hobromus.dk 
o Foreningens officielle mails er:  

mail@hobromus.dk (aflæses af den til enhver tid siddende formand) 
kasserer@hobromus.dk (aflæses af den til enhver tid siddende kasserer) 

o Nyt overskueligt layout – ikke en informationstung. 
o Mulighed for at kommunikere med de medlemmer, der har en mail. 

(Bruges kun til vigtige ting. 2-4 mails om året vil være frekvensen) 
 

• Koncerter 
o Normalt 10 i en sæson 
o 13 i sæsonen 2020-2021 for at indhente de aflyste koncerter i foråret 2020 
o 7 koncerter afviklet i efteråret (sept-nov) 

Det gav en ret tæt frekvens men et ganske fornuftigt fremmøde 
Stolene står med mere mellemrum (p.g.a. afstandskrav) – virker rigtig godt 
og vi bør fortsætte med at udnytte pladsen i salen 

§ Trio con brio 
§ Pål Eide 
§ Duo Diathéseis 
§ Arildkvartetten 
§ Ensemble midtvest 
§ Hermes 
§ Dominik Wizjan 

o 5 årsplan 
10 koncerter om året i 5 år = 50 koncerter. 
I sæsonerne 2019-2020 og 2020-2021 har vi afviklet i alt 14 koncerter. 
Vi er 6 under par, hvilket forsøges indhentet ved at afholde 12 koncerter i de 
tre kommende sæsoner, så over en normperiode på 5 år er vi på 
omdrejningshøjde.  
Sponsorer, medlemmer og kunstnere har hver fået sit! 
 

• Covid 



o Covid har ikke gjort noget lettere for nogen! 
o En forening er forpligtet til at efterleve alle regler og bør følge alle 

anbefalinger. 
o Konsekvenser for os: 

§ Vi har skullet informere om, at hvis der var smittede ved et 
arrangement, skulle vi kunne skrive til medlemmer og informere 
om, hvad smitteopsporingen måtte have givet at information 
(formand og kasserer har modtaget rigtig mange mails fra 
kommunen vedr. forholdsregler i foreningslivet. Ikke altid sjovt eller 
let at læse). 

§ Salsopstillingen har været med god afstand 
§ Håndsprit ved indgangen 
§ Koncerter uden pause 
§ Selvsagt ingen udskænkning af vini den ikke-eksisterende pause 
§ En vis styring af publikum, så hele salen blev udnyttet. 
§ Medlemskort blev udsendt med sæsonfolderen for at undgå 

”stemplingskø” ved den første koncert.  
 

• Medlemmer 
o Man kunne have frygtet en mærkbar medlemstilbagegang, men den har 

været minimal. 
§ Foreningen har pt. 246 betalende medlemmer 
§ 80 ikke betalende i vores kartotek er ikke nødvendigvis 

udmeldinger. (Det er første år vores nye medlemssystem fungerer, 
og først efter 2 sæsoner er der ”ryddet op” i gamle medlemmer, 
som ikke længere bør figurere i vores medlemskartotek). 
Er man ikke betalende medlem to år i træk betragtes man som 
udmeldt og modtager ikke mere information (post/mail) for 
foreningen. 

o GDPR 
§ Efter bedste overbevisning overholder bestyrelsen alle GDPR-regler. 

Enhver kan ved enhver lejlighed få oplyst hvilke data, vi har på 
vedkommende (navn, adresse, post/by, mail og om vedkommende 
har betalt).  
Med mindre vi har de oplysninger kan foreningen ikke eksistere. 
Enhver kan på forlangende få slette sine oplysninger, men det vil 
medføre udmeldelse af foreningen. 
 

• Øvrige 
o Der har ikke været afholdt møder med sammenslutningen af 

musikforeninger i Danmark. 
o Samarbejdet med de omkringliggende musikforeninger går trægt. Efter 

covid-besværlighederne bør det kunne strømlines til alles bedste. 
 

• Tak. 
Som nyvalgt bestyrelsesmedlem og formand vil jeg gerne takke bestyrelsen for en 
nem overgang og en positiv og konstruktiv samarbejdsånd. 
 

Mikael Ustrup  
 
 



 


